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ASSEMBLY INSTRUCTIONS / INSTRUCTIONS FOR USE: 
Unpack the components carefully. Please check all parts have been removed from the packaging. 
 
• Prior to use, warm-up for 10-15 minutes on level 3 setting whilst the blanket is fully covered under a 

duvet / comforter/ quilt etc. This is to retain generated heat. 
 
Connecting the Controller 
 
To remove the controller, lift the locking tab up with your finger and pull the plug out directly. 
Do not pull the controller cable and Do Not try and pull the controller plug out without lifting the locking tab 
as you will damage the socket. 
NOTE: On initial use, it is recommended that the blanket be set on “3" for 2 hours before sleeping on the 
bed. This will assist in drying out any moisture which has accumulated in the mattress. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

You may notice an odour when using the blanket for the first time, due to the insulation material, this is 
harmless and will dissipate quickly. 
 
IMPORTANT: Ensure the controls are in a position that will not allow dripping water to fall onto any part of 
the controller. 
 
  

Dimensions 
Single L473 W91 x L190cm 
Double L474: W137 x L190cm 
King L475: W152 x L200cm 
Material: 100% Polyester, 300g/m2 Sherpa Fleece  
+ 100% Polyester 400g/m2 
Cable 1.5m. 220V-240V, 50Hz 
Single: 60W, Double & King 2x60W 

http://www.coopersofstortford.co.uk/
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OPERATION& CONTROLS: 
 
The control has Braille marking. which allows for 
easy temperature adjustment in the dark. 
The settings are: 
0 0FF， 
1 Gentle Heat， 
2 Medium Heat 
3 Pre-heat This setting is recommended for Pre-
heating the bed 1to 2 hours before use with 
standard bedding, DO NOT SLEEP WITH YOUR 
BLANKET ON THIS SETTING. 
There is a light which luminates when the 
blanket is switched on. 
 
Cleaning and Maintenance 
 
• Before cleaning, always remove the plug 

from the electrical socket. 
• Clean the surface of the cord with neutral detergent if the cord is dirty, wipe it dry with a soft cloth. 
• When attempting to clean the blanket disconnect the controller from the blanket. 
• Do not submerse the controller in water or allow it to get wet. The switch or control unit must not be 

allowed to get wet during washing and that during drying the cord must be positioned to ensure that 
water does not flow into the switch or control. 

• To clean the blanket, wipe it down with a soft damp cloth with very mild detergent. 
• Allow it to dry thoroughly before using or storing it 
• Do not use industrial solvents such as benzene, kerosene or similar solvents to clean it. 
• Do not connect the blanket to power supply to dry it. 
• The heating wires inside the electric blanket are fully waterproof, however the controller is NOT. 
• Before cleaning or storing, roll up each of the tie tapes and secure them to avoid tangling. 
• Do not dry the blanket in the sun. 
• Do not wring out the blanket. 
• Do not use the blanket if it is damp or wet. 
 
• Maximum washing temperature 40C, mild process. 
• Do not bleach. 
• Do not tumble dry. 
• Do not iron. 
• Do not dry clean. 
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Storage 
 
• When the blanket is not in use, please switch the controller to the "OFF" position, remove the plug from 

the power socket. 
• When storing the appliance, allow it to cool down completely before storing. 
• If the blanket is not to be used for a long period of time, store the blanket in a cool and dry place. 
• Do not store the blanket when it is wet. 
• Do not dry the blanket by connecting the plug into the power socket. 
• Do not dry the blanket in the sun. 
• The blanket must be hung in a ventilated location to dry naturally. Do not position pegs on wired 

sections. 
• Do not store the blanket with the cord bent or kinked as this may cause electric shock when used again. . 
• Do not crease the appliance by placing items on top of it during storage. 
 
 
Important Safety Precautions: 
When using electrical appliances, in order to reduce the risk of fire, electrical shock, and injury to persons, 
basic safety precautions should always be followed, including the following: 
• USE THIS BLANKET AS AN UNDER BLANKET ONLY, PLACE THE BLANKET ON A FLAT AND EVEN SURFACE. 

NOT RECOMMENDED FOR FUTONS OR SIMILAR FOLDING BEDDING SYSTEMS. 
• ALWAYS TURN THE POWER OFF AT THE POWER OUTLET BEFORE YOU INSERT OR REMOVE A PLUG. 

REMOVE FROM THE SOCKET BY GRASPING THE PLUG - DO NOT PULL ON THE CORD. 
• TURN THE POWER OFF AND REMOVE THE PLUG WHEN THE ELECTRIC BLANKET IS NOT IN USE AND 

BEFORE CLEANING. 
• BEFORE CONNECTING THE APPLIANCE, CHECK IF THE VOLTAGE INDICATED ON THE BOTTOM OF THE 

APPLIANCE IS IN ACCORDANCE WITH THE MAINS VOLTAGE IN YOUR HOME. 
• THIS BLANKET IS NOT RECOMMENDED FOR USE ON AN ADJUSTABLE BED. IF THE APPLIANCE IS USED ON 

AN ADJUSTABLE BED, CHECK THAT THE BLANKET AND CORD DO NOT BECOME TRAPPED OR RUCKED, 
FOR EXAMPLE IN HINGES. 

• MAKE SURE THAT THE HEATING AREA (WIRE ELEMENT) DOES NOT HANG OVER THE EDGE OF THE 
MATTRESS.  

• DO NOT USE YOUR ELECTRIC BLANKET WITH AN EXTENSION CORD UNLESS THIS CORD HAS BEEN 
CHECKED AND TESTED BY A QUALIFIED TECHNICIAN OR SERVICE PERSON. 

• DO NOT USE THIS BLANKET ON AN INFANT, AN INFIRM PERSON OR ANYONE SENSITIVE TO HEAT. 
• DO NOT USE ON A PERSON UNABLE TO GET IN AND OUT OF BED UNASSISTED. 
• USE ONLY FOR HUMANS, NOT FOR PETS. 
• THIS ELECTRIC BLANKET IS NOT INTENDED FOR USE BY PERSONS WITH REDUCED PHYSICAL, SENSORY OR 

MENTAL CAPABILITIES, OR LACK OF EXPERIENCE AND KNOWLEDGE, UNLESS THEY HAVE BEEN GIVEN 
SUPERVISION OR INSTRUCTION CONCERNING USE OF THE ELECTRIC BLANKETS BY A PERSON 
RESPONSIBLE FOR THEIR SAFETY. 

• THIS BLANKET IS NOT TO BE USED BY YOUNG CHILDREN UNLESS THE CONTROLS HAVE BEEN PRE-SET BY 
A PARENT OR GUARDIAN, OR UNLESS THE CHILD HAS BEEN ADEQUATELY INSTRUCTED ON HOW TO 
OPERATE THE CONTROLS SAFELY. 

• YOUNG CHILDREN SHOULD BE SUPERVISED TO ENSURE THEY DO NOT PLAY WITH THE APPLIANCE. 

http://www.coopersofstortford.co.uk/
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• PERSONS SUFFERING FROM INCONTINENCE SHOULD NOT USE AN ELECTRIC BLANKET TOGETHER WITH 
WATERPROOF PROTECTION OVER THE TOP.  

• EXTENDED USE ON HIGH SETTING CAN RESULT IN SKIN IRRITATION OR BURNS. 
• DO NOT USE PINS - THEY MAY DAMAGE THE ELECTRIC WIRING. 
• THE FLEXIBLE POWER SUPPLY AND SWITCH MUST, AS FAR AS POSSIBLE, BE KEPT OUTSIDE THE BED. 
• DO NOT SWITCH THE POWER ON IF THE BLANKET IS WET OR FOLDED. 
• SWITCH OFF AT THE POWER OUTLET AND REMOVE THE PLUG WHEN THE BLANKET IS NOT IN USE. 
• THE BLANKET MUST BE KEPT FULLY SPREAD AT ALL THE TIMES DURING USE TO AVOID OVERHEATING. 
• DO NOT OPERATE ANY APPLIANCE WITH A DAMAGED POWER CABLE OR PLUG OR AFTER THE APPLIANCE 

MALFUNCTIONS, OR HAS BEEN DAMAGED IN ANY MANNER. WE RECOMMEND THAT THE POWER CABLE 
IS NOT KINKED OR STORED IN A TWISTED MANNER, AND THAT YOU REGULARLY CHECK ITS CONDITION.  

• BED CLOTHES SHOULD NOT BE FOLDED BACK WHEN THE BLANKET IS SWITCHED ON. DO NOT LEAVE 
HEAVY OBJECTS ON THE BED WHEN THE UNIT IS SWITCHED ON. 

• ARRANGE THE BLANKET SO THAT IT IS NOT BENEATH PILLOWS. 
• DO NOT DRY CLEAN THIS BLANKET. CLEANING LIQUIDS MAY DAMAGE THE INSULATION OR COVERING 

OF THE HEATING UNIT. IT IS RECOMMENDED YOU FOLLOW INSTRUCTIONS FOR SPOT CLEANING OR 
HAND WASHING IF SOILING OCCURS. 

• IF ANY ABNORMALITY OR DEFECT IN OPERATION OF THIS BLANKET IS OBSERVED, DISCONTINUE ITS USE 
IMMEDIATELY. 

• REGULARLY INSPECT THE SUPPLY CORD, PLUG, CONTROLLER AND BLANKET FOR ANY DAMAGE. IF 
DAMAGED IN ANY WAY, IMMEDIATELY CEASE USE OF THE BLANKET. 

• WHEN STORING, FOLD NEATLY BUT NOT TIGHTLY (OR ROLL) IN THE ORIGINAL PACKAGING WITHOUT 
SHARP BENDS IN THE HEATING ELEMENT AND STORE WHERE NO OTHER OBJECTS WILL BE PLACED ON 
TOP OF IT. 

• THE BLANKET IS FOR DOMESTIC USE ONLY. THIS APPLIANCE IS NOT INTENDED FOR MEDICAL USE IN 
HOSPITALS. 

• THE INSTALLATION OF A RESIDUAL CURRENT DEVICE (SAFETY SWITCH) IS RECOMMENDED TO PROVIDE 
ADDITIONAL SAFETY PROTECTION WHEN USING ELECTRICAL APPLIANCES. IT IS ADVISABLE THAT A 
SAFETY SWITCH WITH A RATED RESIDUAL OPERATING CURRENT NOT EXCEEDING 60W BE INSTALLED IN 
THE ELECTRICAL CIRCUIT. SEE YOUR ELECTRICIAN FOR PROFESSIONAL ADVICE. 

• DO NOT USE TOGETHER WITH OTHER ELECTRIC BLANKETS OR HOT WATER BOTTLES. 
• DO NOT TRY TO REPAIR A FUSE LINK OR THERMAL LINK. 
• CHECK THE CORD HAS NOT BEEN BENT OR KINKED AS THIS MAY CAUSE ELECTRIC SHOCK. 
• ALWAYS TURN OFF THE BLANKET BEFORE GOING TO SLEEP. DO NOT LEAVE THE BLANKET TURNED ON 

OVERNIGHT. 
• NEVER LEAVE THE ELECTRIC BLANKET UNATTENDED WHILE IN USE. 
• DO NOT USE THE ELECTRIC BLANKET FOR ANY PURPOSE OTHER THAN ITS INTENDED USE. 
• DO NOT PLACE THE ELECTRIC BLANKET ON OR NEAR A FLAMMABLE OR HOT OBJECT. 
• DO NOT ALLOW THE POWER CORD OF THE ELECTRIC BLANKET TO HANG OVER THE EDGE OF A TABLE 

ETC OR TOUCH ANY HOT SURFACES. 
• DO NOT OPERATE ANY ELECTRIC BLANKET IF THE POWER CORD IS DAMAGED OR AFTER THE ELECTRIC 

BLANKET HAS BEEN IMPACTED IN ANY MANNER. IF DAMAGE IS SUSPECTED PLEASE CONTACT THE 
SELLER. 
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Caution: 
• To reduce the risk of electric shock, do not immerse or expose the product, flexible cord or plug to rain, 

moisture or any liquid. 
• Do not use the product near baths, basins or other vessels containing water or other liquids, or when 

standing in or on damp or wet surfaces. 
• In the event where the electric blanket is dropped into water, turn off the power at the power outlet and 

remove the plug immediately. DO NOT REACH INTO THE WATER TO RETRIEVE IT. It is important to note 
that the electric blanket will have to be inspected by a qualified technician before using it again. 

 
PLUG WIRING (UK & IRELAND) 
This appliance is fitted with a moulded BS 1363 13-amp plug. This is fitted with a 3amp fuse. 
If you have to replace the fuse, only those that are ASTA or BSI approved to BS1362 should be used.  
If there is a fuse cover fitted, this cover must be re-fitted after changing the fuse. If the fuse cover is lost or 
damaged the plug must not be used. Spare fuse holders and fuses are available from electrical outlets. If the 
socket outlets in your home or office are not suitable for this product’s plug, the plug must be removed and 
disposed of safely. Attempts to insert the plug into the wrong socket is likely to cause electric hazard.  
 

DISPOSAL 

• Coopers of Stortford use recyclable or recycled packaging where possible. 
• Please dispose of all packaging, paper, cartons, packaging in accordance with your local recycling 

regulations.  
• At the end of the product’s lifespan please check with your local council authorised household waste 

recycling centre for disposal. 

• Plastics, polybags – this is made from the following recyclable plastic.  

 

          

http://www.coopersofstortford.co.uk/
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MONTAGEANLEITUNG / GEBRAUCHSANLEITUNG: 
Packen Sie die Komponenten vorsichtig aus. Bitte überprüfen Sie, ob alle Teile aus der Verpackung entfernt 
wurden. 
 
• Vor dem Gebrauch 10-15 Minuten auf Stufe 3 aufwärmen, während die Decke vollständig unter einer 

Bettdecke / Bettdecke / Steppdecke usw. bedeckt ist. Dies dient dazu, die erzeugte Wärme zu speichern. 
 
Anschließen des Controllers 
 
Um den Controller zu entfernen, heben Sie die Verriegelungslasche mit dem Finger nach oben und ziehen Sie 
den Stecker direkt heraus. 
Ziehen Sie nicht am Controller-Kabel und versuchen Sie nicht, den Controller-Stecker herauszuziehen, ohne 
die Verriegelungslasche anzuheben, da Sie sonst die Steckdose beschädigen. 
HINWEIS: Bei der ersten Verwendung wird empfohlen, die Decke 2 Stunden lang auf "3" zu stellen, bevor Sie 
auf dem Bett schlafen. Dies hilft beim Austrocknen von Feuchtigkeit, die sich in der Matratze angesammelt 
hat. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Es kann sein, dass Sie bei der ersten Verwendung der Decke einen Geruch bemerken, der aufgrund des 
Isolationsmaterials harmlos ist und sich schnell verflüchtigt. 
 
WICHTIG: Stellen Sie sicher, dass sich die Bedienelemente in einer Position befinden, in der kein tropfendes 
Wasser auf Teile des Controllers fallen kann. 
 
  

Dimensionen 
Einzel L473 B91 x L190cm 
Doppelbett L474: B137 x L190cm 
Kingsize-Bett L475: B152 x L200cm 
Material: 100% Polyester, 300g/m2 Sherpa Fleece  
+ 100% Polyester 400g/m2 
Kabel 1,5 m. 220V-240V, 50Hz 
Einzelzimmer: 60 W, Doppelbett und Kingsize-Bett 2x60 W 
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BEDIENUNG & STEUERUNG: 
 
Das Steuerelement ist mit Brailleschrift 
gekennzeichnet. Dies ermöglicht eine einfache 
Temperatureinstellung im Dunkeln. 
Die Einstellungen sind: 
0 0FF, 
1 sanfte Hitze, 
2 Mittlere Hitze 
3 Vorheizen Diese Einstellung wird empfohlen, 
um das Bett 1 bis 2 Stunden vor der 
Verwendung mit Standardbettwäsche 
vorzuheizen. SCHLAFEN SIE NICHT MIT IHRER 
DECKE AUF DIESER EINSTELLUNG. 
Es gibt ein Licht, das aufleuchtet, wenn die 
Decke eingeschaltet wird. 
 
Reinigung und Wartung 
 
• Ziehen Sie vor der Reinigung immer den Stecker aus der Steckdose. 
• Reinigen Sie die Oberfläche des Kabels mit neutralem Reinigungsmittel, wenn das Kabel verschmutzt ist, 

wischen Sie es mit einem weichen Tuch trocken. 
• Wenn Sie versuchen, die Decke zu reinigen, trennen Sie den Controller von der Abdeckung. 
• Tauchen Sie den Controller nicht in Wasser und lassen Sie ihn nicht nass werden. Der Schalter oder das 

Steuergerät darf während des Waschens nicht nass werden und das Kabel muss während des Trocknens 
so positioniert werden, dass kein Wasser in den Schalter oder die Steuerung fließt. 

• Um die Decke zu reinigen, wischen Sie sie mit einem weichen, feuchten Tuch mit sehr mildem 
Reinigungsmittel ab. 

• Lassen Sie es gründlich trocknen, bevor Sie es verwenden oder lagern 
• Verwenden Sie zur Reinigung keine industriellen Lösungsmittel wie Benzol, Kerosin oder ähnliche 

Lösungsmittel. 
• Schließen Sie die Decke nicht an die Stromversorgung an, um sie zu trocknen. 
• Die Heizdrähte im Inneren der Heizdecke sind vollständig wasserdicht, der Controller jedoch NICHT. 
• Rollen Sie vor der Reinigung oder Lagerung jedes der Krawattenbänder auf und sichern Sie sie, um ein 

Verheddern zu vermeiden. 
• Trocknen Sie die Decke nicht in der Sonne. 
• Wringen Sie die Decke nicht aus. 
• Verwenden Sie die Decke nicht, wenn sie feucht oder nass ist. 
 
• Maximale Waschtemperatur 40 ° C, milder Prozess. 
• Nicht bleichen. 
• Nicht im Trockner trocknen. 
• Nicht bügeln. 
• Nicht chemisch reinigen. 
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Lagerung 
 
• Wenn die Decke nicht verwendet wird, schalten Sie den Controller bitte in die Position "OFF" und ziehen 

Sie den Stecker aus der Steckdose. 
• Lassen Sie das Gerät bei der Lagerung vollständig abkühlen, bevor Sie es lagern. 
• Wenn die Decke längere Zeit nicht benutzt werden soll, lagern Sie die Decke an einem kühlen und 

trockenen Ort. 
• Lagern Sie die Decke nicht, wenn sie nass ist. 
• Trocknen Sie die Decke nicht, indem Sie den Stecker in die Steckdose stecken. 
• Trocknen Sie die Decke nicht in der Sonne. 
• Die Decke muss an einem belüfteten Ort aufgehängt werden, damit sie auf natürliche Weise trocknen 

kann. Positionieren Sie die Stifte nicht auf verdrahteten Abschnitten. 
• Lagern Sie die Decke nicht mit gebogenem oder geknicktem Kabel, da dies bei erneutem Gebrauch zu 

einem Stromschlag führen kann. . 
• Knittern Sie das Gerät nicht, indem Sie sich während der Lagerung Gegenstände darauflegen. 
 
 
Wichtige Sicherheitsvorkehrungen: 
Um das Risiko von Bränden, Stromschlägen und Verletzungen von Personen zu verringern, sollten bei der 
Verwendung von Elektrogeräten immer grundlegende Sicherheitsvorkehrungen getroffen werden, 
einschließlich der folgenden: 
• VERWENDEN SIE DIESE DECKE NUR ALS UNTERDECKE, LEGEN SIE DIE DECKE AUF EINE EBENE UND EBENE 

FLÄCHE. NICHT EMPFOHLEN FÜR FUTONS ODER ÄHNLICHE FALTBARE BETTSYSTEME. 
• SCHALTEN SIE DAS GERÄT IMMER AN DER STECKDOSE AUS, BEVOR SIE EINEN STECKER EINSTECKEN 

ODER ENTFERNEN. ZIEHEN SIE DEN STECKER AUS DER STECKDOSE - ZIEHEN SIE NICHT AM KABEL. 
• SCHALTEN SIE DAS GERÄT AUS UND ZIEHEN SIE DEN STECKER, WENN DIE HEIZDECKE NICHT VERWENDET 

WIRD UND BEVOR SIE SIE REINIGEN. 
• PRÜFEN SIE VOR DEM ANSCHLIESSEN DES GERÄTS, OB DIE AUF DER UNTERSEITE DES GERÄTS 

ANGEGEBENE SPANNUNG MIT DER NETZSPANNUNG IN IHREM HAUS ÜBEREINSTIMMT. 
• DIESE DECKE WIRD NICHT FÜR DIE VERWENDUNG AUF EINEM VERSTELLBAREN BETT EMPFOHLEN. 

WENN DAS GERÄT AUF EINEM VERSTELLBAREN BETT VERWENDET WIRD, VERGEWISSERN SIE SICH, DASS 
DIE DECKE UND DIE SCHNUR NICHT EINGEKLEMMT ODER EINGEKLEMMT WERDEN, Z. B. IN 
SCHARNIEREN. 

• ACHTEN SIE DARAUF, DASS DER HEIZBEREICH (DRAHTELEMENT) NICHT ÜBER DEN RAND DER MATRATZE 
HÄNGT.  

• VERWENDEN SIE IHRE HEIZDECKE NICHT MIT EINEM VERLÄNGERUNGSKABEL, ES SEI DENN, DIESES 
KABEL WURDE VON EINEM QUALIFIZIERTEN TECHNIKER ODER SERVICEMITARBEITER ÜBERPRÜFT UND 
GETESTET. 

• VERWENDEN SIE DIESE DECKE NICHT BEI SÄUGLINGEN, GEBRECHLICHEN PERSONEN ODER 
HITZEEMPFINDLICHEN PERSONEN. 

• NICHT BEI EINER PERSON ANWENDEN, DIE NICHT IN DER LAGE IST, OHNE FREMDE HILFE IN DAS BETT 
EIN- UND AUSZUSTEIGEN. 

• NUR FÜR MENSCHEN, NICHT FÜR HAUSTIERE VERWENDEN. 
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• DIESE HEIZDECKE IST NICHT FÜR PERSONEN MIT EINGESCHRÄNKTEN KÖRPERLICHEN, SENSORISCHEN 
ODER GEISTIGEN FÄHIGKEITEN ODER MANGEL AN ERFAHRUNG UND WISSEN BESTIMMT, ES SEI DENN, 
SIE WERDEN VON EINER FÜR IHRE SICHERHEIT VERANTWORTLICHEN PERSON BEAUFSICHTIGT ODER IN 
DIE VERWENDUNG DER HEIZDECKEN EINGEWIESEN. 

• DIESE DECKE DARF NICHT VON KLEINEN KINDERN VERWENDET WERDEN, ES SEI DENN, DIE 
BEDIENELEMENTE WURDEN VON EINEM ELTERNTEIL ODER ERZIEHUNGSBERECHTIGTEN 
VOREINGESTELLT ODER DAS KIND WURDE ANGEMESSEN IN DIE SICHERE BEDIENUNG DER 
BEDIENELEMENTE EINGEWIESEN. 

• KLEINE KINDER SOLLTEN BEAUFSICHTIGT WERDEN, UM SICHERZUSTELLEN, DASS SIE NICHT MIT DEM 
GERÄT SPIELEN. 

• PERSONEN, DIE AN INKONTINENZ LEIDEN, SOLLTEN KEINE HEIZDECKE ZUSAMMEN MIT EINEM 
WASSERDICHTEN SCHUTZ DARÜBER VERWENDEN.  

• LÄNGERER GEBRAUCH AUF HOHER STUFE KANN ZU HAUTREIZUNGEN ODER VERBRENNUNGEN FÜHREN. 
• VERWENDEN SIE KEINE STIFTE, DA DIESE DIE ELEKTRISCHE VERKABELUNG BESCHÄDIGEN KÖNNEN. 
• DAS FLEXIBLE NETZTEIL UND DER SCHALTER MÜSSEN SO WEIT WIE MÖGLICH AUSSERHALB DES BETTES 

AUFBEWAHRT WERDEN. 
• SCHALTEN SIE DAS GERÄT NICHT EIN, WENN DIE DECKE NASS ODER ZUSAMMENGEFALTET IST. 
• SCHALTEN SIE SICH AN DER STECKDOSE AUS UND ZIEHEN SIE DEN STECKER, WENN DIE DECKE NICHT 

VERWENDET WIRD. 
• DIE DECKE MUSS WÄHREND DES GEBRAUCHS IMMER VOLL AUSGEBREITET BLEIBEN, UM EINE 

ÜBERHITZUNG ZU VERMEIDEN. 
• BETREIBEN SIE KEIN GERÄT MIT EINEM BESCHÄDIGTEN NETZKABEL ODER STECKER ODER NACHDEM DAS 

GERÄT NICHT RICHTIG FUNKTIONIERT HAT ODER IN IRGENDEINER WEISE BESCHÄDIGT WURDE. WIR 
EMPFEHLEN, DAS NETZKABEL NICHT ZU KNICKEN ODER VERDREHT ZU LAGERN UND DEN ZUSTAND 
REGELMÄSSIG ZU ÜBERPRÜFEN.  

• BETTWÄSCHE SOLLTE BEIM EINSCHALTEN DER DECKE NICHT ZURÜCKGEKLAPPT WERDEN. LASSEN SIE 
KEINE SCHWEREN GEGENSTÄNDE AUF DEM BETT LIEGEN, WENN DAS GERÄT EINGESCHALTET IST. 

• ORDNEN SIE DIE DECKE SO AN, DASS SIE NICHT UNTER DEN KISSEN LIEGT. 
• REINIGEN SIE DIESE DECKE NICHT CHEMISCH. REINIGUNGSFLÜSSIGKEITEN KÖNNEN DIE ISOLIERUNG 

ODER ABDECKUNG DES HEIZGERÄTS BESCHÄDIGEN. ES WIRD EMPFOHLEN, DIE ANWEISUNGEN ZUR 
FLECKENREINIGUNG ODER ZUM HÄNDEWASCHEN ZU BEFOLGEN, WENN VERSCHMUTZUNGEN 
AUFTRETEN. 

• WENN EINE ANOMALIE ODER EIN DEFEKT BEI DER BEDIENUNG DIESER DECKE FESTGESTELLT WIRD, 
STELLEN SIE DIE VERWENDUNG SOFORT EIN. 

• ÜBERPRÜFEN SIE DAS NETZKABEL, DEN STECKER, DEN CONTROLLER UND DIE DECKE REGELMÄSSIG AUF 
BESCHÄDIGUNGEN. WENN SIE DIE DECKE IN IRGENDEINER WEISE BESCHÄDIGEN, STELLEN SIE DIE 
VERWENDUNG DER DECKE SOFORT EIN. 

• BEI DER LAGERUNG ORDENTLICH, ABER NICHT FEST FALTEN (ODER ROLLEN) IN DER 
ORIGINALVERPACKUNG OHNE SCHARFE BIEGUNGEN IM HEIZELEMENT UND AN EINEM ORT LAGERN, AN 
DEM KEINE ANDEREN GEGENSTÄNDE DARAUF PLATZIERT WERDEN. 

• DIE DECKE IST NUR FÜR DEN HAUSGEBRAUCH BESTIMMT. DIESES GERÄT IST NICHT FÜR DEN 
MEDIZINISCHEN GEBRAUCH IN KRANKENHÄUSERN BESTIMMT. 

• DER EINBAU EINES FEHLERSTROMSCHUTZSCHALTERS (SICHERHEITSSCHALTER) WIRD EMPFOHLEN, UM 
EINEN ZUSÄTZLICHEN SICHERHEITSSCHUTZ BEI DER VERWENDUNG VON ELEKTROGERÄTEN ZU 
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GEWÄHRLEISTEN. ES IST RATSAM, EINEN SICHERHEITSSCHALTER MIT EINEM 
BEMESSUNGSFEHLERSTROM VON NICHT MEHR ALS 60 W IN DEN STROMKREIS EINZUBAUEN. WENDEN 
SIE SICH AN IHREN ELEKTRIKER, UM PROFESSIONELLE BERATUNG ZU ERHALTEN. 

• NICHT ZUSAMMEN MIT ANDEREN HEIZDECKEN ODER WÄRMFLASCHEN VERWENDEN. 
• VERSUCHEN SIE NICHT, EINEN SICHERUNGSEINSATZ ODER EINE THERMOVERBINDUNG ZU REPARIEREN. 
• VERGEWISSERN SIE SICH, DASS DAS KABEL NICHT GEBOGEN ODER GEKNICKT WURDE, DA DIES ZU EINEM 

STROMSCHLAG FÜHREN KANN. 
• SCHALTEN SIE DIE DECKE IMMER AUS, BEVOR SIE SCHLAFEN GEHEN. LASSEN SIE DIE DECKE NICHT ÜBER 

NACHT EINGESCHALTET. 
• LASSEN SIE DIE HEIZDECKE WÄHREND DES GEBRAUCHS NIEMALS UNBEAUFSICHTIGT. 
• VERWENDEN SIE DIE HEIZDECKE NICHT FÜR EINEN ANDEREN ALS DEN BESTIMMUNGSGEMÄSSEN 

GEBRAUCH. 
• LEGEN SIE DIE HEIZDECKE NICHT AUF ODER IN DIE NÄHE EINES BRENNBAREN ODER HEISSEN 

GEGENSTANDS. 
• LASSEN SIE DAS NETZKABEL DER HEIZDECKE NICHT ÜBER DIE KANTE EINES TISCHES USW. HÄNGEN UND 

BERÜHREN SIE KEINE HEISSEN OBERFLÄCHEN. 
• BETREIBEN SIE KEINE HEIZDECKE, WENN DAS NETZKABEL BESCHÄDIGT IST ODER NACHDEM DIE 

HEIZDECKE IN IRGENDEINER WEISE BEEINTRÄCHTIGT WURDE. BEI SCHADENSVERDACHT WENDEN SIE 
SICH BITTE AN DEN VERKÄUFER. 
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Vorsicht: 
• Um das Risiko eines Stromschlags zu verringern, tauchen Sie das Produkt, das flexible Kabel oder den 

Stecker nicht in Regen, Feuchtigkeit oder Flüssigkeiten und setzen Sie es nicht aus. 
• Verwenden Sie das Produkt nicht in der Nähe von Badewannen, Becken oder anderen Gefäßen, die 

Wasser oder andere Flüssigkeiten enthalten, oder wenn Sie auf oder auf feuchten oder nassen 
Oberflächen stehen. 

• Falls die Heizdecke ins Wasser fällt, schalten Sie die Steckdose aus und ziehen Sie sofort den Netzstecker. 
GREIFEN SIE NICHT INS WASSER, UM ES ZU HOLEN. Es ist wichtig zu beachten, dass die Heizdecke von 
einem qualifizierten Techniker überprüft werden muss, bevor sie wieder verwendet werden kann. 

 
 

BESEITIGUNG 

• 3 Pagen verwendet nach Möglichkeit recycelbare oder recycelte Verpackungen. 
• Bitte entsorgen Sie alle Verpackungen, Papier, Kartons und Verpackungen gemäß den örtlichen 

Recyclingvorschriften.  
• Am Ende der Lebensdauer des Produkts wenden Sie sich bitte an das von Ihrer Gemeinde autorisierte 

Recyclingzentrum für Haushaltsabfälle, um es zu entsorgen. 
• Kunststoffe, Polybeutel – dieser wird ausfolgendem recycelbaren Kunststoff hergestellt.  

 

          


